

Senior Compliance/Information Protection Engineer per sofort oder nach Vereinbarung, 80-100% (m / w)

Was dich erwartet

- Design, Implementierung und die Überwachung des Informationsschutzes mit Microsoft Technologien
- Identifizieren und definieren von Compliance Anforderungen
- Entwickle technische Lösungen, um sensitive Daten zu schützen und Compliance Anforderungen zu erfüllen
- Du erstellst technische Dokumentationen

Was wir erwarten

Berufserfahrung:

- Mindestens drei Jahre Erfahrung in der Verwaltung von Microsoft 365, idealerweise mit Fokus auf Information Protection oder Compliance
- Du hast mindestens fünf Jahre Erfahrung in der Zusammenarbeit mit mittleren bis grossen Unternehmen
- Du arbeitest genau, analytisch und bist fähig, Ergebnisse präsentieren zu können
- Du bist eine positive Persönlichkeit und bist bereit, initiativ und zielorientiert zu arbeiten
- Du bist ein Teamplayer, arbeitest aber auch gerne selbständig
- Du kannst unter Druck arbeiten und bist lösungsorientiert.

Erfahrung mit folgenden Technologien

- Microsoft Information Protection
- Microsoft Azure Active Directory and AzureAD Conditional Access
- Microsoft Cloud App Security
- Microsoft Endpoint DLP
- Microsoft Office 365
- Microsoft Compliance Manager
- Good PowerShell-Fähigkeiten

baseVISION als Arbeitgeber

Eine zukunftsorientierte Tätigkeit in einem innovativen Unternehmen mit einem dynamischen, jungen Team. Dabei übernimmst du viel Eigenverantwortung und bringst deine eigenen Ideen ein.

Grosser Handlungsspielraum mit viel Abwechslung ermöglichen dir eine stetige Weiterentwicklung. Es erwarten dich moderne Anstellungsbedingungen sowie die Möglichkeit mobil und von zu Hause aus zu arbeiten. Bei baseVISION ist fast alles möglich.

Senior Compliance/Information Protection Engineer

immediately or by arrangement, 80-100% (m / f)

What awaits you

- Engineering, implementing, and monitoring information protection using Microsoft technologies
- Identifying and defining compliance requirements
- Develop technical solutions to protect sensitive information and establish compliant environments
- Write technical documentation

What we expect

Professional experience:

- At least three years of experience in the field of Microsoft 365, preferably with a focus on Information Protection and Compliance
- At least five years of experience working with medium to large enterprises.
- Excellent attention to detail skills with the ability to present/articulate analytical results.
- Be a self-starter with a positive, can do attitude who is willing to work on their own initiative and must be goal focused.
- You are a team player, but you also like to work on your own.
- Problem solving skills and ability to work under pressure

Proven experience with the following technologies:

- Microsoft Information Protection
- Microsoft Azure Active Directory and AzureAD Conditional Access
- Microsoft Cloud App Security
- Microsoft Endpoint DLP
- Microsoft Office 365
- Microsoft Compliance Manager
- Good PowerShell skills

baseVISION as a company

A future-oriented activity in an innovative company with a dynamic, young team. You will take on a lot of personal responsibility and contribute your own ideas.

A large scope of action with a lot of variety will enable you to develop continuously. You can expect modern employment conditions as well as the possibility to work mobile and from home. At baseVISION almost everything is possible.